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Rada Miasta Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr LXIV/2021 

LXIV Sesja w dniu 30 września 2021  

Obrady rozpoczęto 30 września 2021 o godz. 14:30, a zakończono o godz. 17:19 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk 

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz.713 z późn.zm.) oraz art. 15 zzx  

ustawy z dnia 31 marca 2020 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych 

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw ( Dz. U. 2020 

poz. 568 z późn.zm) otworzyła LXIV Sesję Rady Miasta. 

Przewodnicząca przywitała radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta 

Radna Bogumiła Stolecka dołączyła do posiedzenia o godzinie 14:46. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

09.06.2021 r.  

4. Przyjęcie protokołu z LVIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 30.06.2021 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

6. Analiza działalności w zakresie gospodarki odpadami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wybór biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej pn. Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej w Lędzinach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2021-2029. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i określenia granic obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września 2019 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się  

z działki o nr 378/1 o pow.0,1874 ha, położonej przy ul. Leśnej w Lędzinach. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony 

jednego roku - kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność 

Gminy Lędziny. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lędziny. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

16. Komunikaty i informacje. 

17. Zakończenie. 

 

Przewodnicząca odczytała wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie porządku obrad LXIV 

Sesji Rady Miasta Lędziny o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 
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2903/99 o pow. 0,0457 ha i 2905/99 o pow. 0,0061 ha, zabudowanej budynkiem 

mieszkalnym, położonej przy ul. Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

 

Przewodnicząca odczytała wniosek Burmistrza Miasta Lędziny o poszerzenie porządku 

obrad.  

Wniosek stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca poprosiła o potwierdzenie kworum. 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodnicząca oznajmiła, że obrady są prawomocne. 

Lista obecności z programu eSesja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Radna Anna Wysocka zapytała dlaczego projekt uchwały jest wprowadzany do porządku 

skoro na posiedzeniu Komisji Budżetu i Samorządności nie był opiniowany, dopiero na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Miejskiej był opiniowany, nigdzie nie ma informacji, że 

„Rybiarnia” będzie sprzedana, nie ma tego w porządku obrad, a taka informacja powinna być 

ogólnie dostępna. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Ochrony Środowiska Agnieszka 

Jałowiecka poinformowała, że projekt uchwały był rozpatrywany  na posiedzeniu Gospodarki 

Miejskiej. 

Radna Anna Wysocka zaznaczyła, że taka informacja nie jest udostępniona na tablicy 

ogłoszeń, jak również takim rozszerzaniem porządku można sprzedawać inne nieruchomości 

jak np. MOK, Urzędu. 

Radny Szymon Simonicz podkreślił, że budynek jest sprzedawany z mieszkańcami oraz 

zapytał , czy mieszkańcy są poinformowani, że budynek jest do sprzedania? 

Burmistrza Miasta Krystyna Wróbel powtórzyła wypowiedź Naczelnika Agnieszki 

Jałowieckiej i zaznaczyła, że projekt był omawiany na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Miejskiej. Burmistrza Miasta podkreśliła, że Wiceprzewodniczący nie zadał pytania tylko 

stwierdził fakt bez potwierdzenia. Omówienie tematu na posiedzeniu Komisji Gospodarki 

Miejskiej jest również przedstawieniem pełnej informacji. Radny Łukasz Kuczek przed ok. 

rokiem stwierdził konieczność sprzedania budynku, jednak nie było to możliwe ze względu 

na mieszkańców. W blokach na ul. Hołdunowskiej zostały wyremontowane 3 mieszkania i do 

tych mieszkań zostali przeniesieniu mieszkańcy z budynku przy ul. Hołdunowskiej 11. 

Burmistrz Miasta podkreśliła cyt: ” ja naprawdę nie pozwoliłabym sobie na sprzedaż budynku 
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z mieszkańcami”. Po wyrażeniu zgody przez Radę cała procedura może trwać nawet pół roku, 

a budynek jest pusty. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny zaznaczyła, że osoby, które posiadały status mieszkania 

komunalnego takie mieszkanie otrzymały. Gmina posiada lokal socjalny w którym muszą 

zostać poczynione prace remontowe i jest plan, aby osobę mieszkającą na Hołdunowskiej 11 

przenieść na takie mieszkanie socjalne.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus dodał, że właściciel sklepu po 

sprzedaży budynku będzie starał się porozumieć z nowym właścicielem. A jeżeli gmina 

dysponuje innym lokalem może przenieść się do nowego lokalu. 

Radny Tomasz Kostyra zaznaczył, że konieczne jest przedstawienie kwot jakie Gminę będzie 

kosztowało doprowadzeniu budynku do stanu sprawności, ilości mieszkań po generalnym 

remoncie oraz co można zrobić za środki ze sprzedaży tej nieruchomości. Remontowanie 

starych nieruchomości to jest problem. W każdym okręgu są budynki w złym stanie, których 

koszty remontu mogą opiewać na milionowe kwoty. 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że złożył wniosek o remont budynku, gdyż ludziom 

„kapało na głowę”. Mieszkańcy zostali poinformowani, że są przenoszeni do innych lokali 

aby wyremontować budynek. Na projekt została wydana kwota 49 tys. zł.  

Radny Tadeusz Ingram zgłosił wniosek do porządku obrad o odczytanie opinii RIO za 

wykonanie budżetu za pierwsze półrocze. 

Przewodnicząca zapytała czy opinia może być odczytane w punkcie informacje? 

Radny Tadeusz Ingram wyraził zgodę. 

Radny Tomasz Kostyra zaznaczył, że bez dokumentacji projektowej nie można nic zrobić 

oraz podkreślił, że radny Łukasz Kuczek wypowiedział słowa o sprzedaży tej nieruchomości. 

Projekty to jest podstawa do tego aby ubiegać się o środki finansowe, dofinansowania. 

Radna Anna Wysocka powtórzyła swoje pytanie odnośnie poszerzenia porządku obrad. 

Przewodnicząca zaznaczyła, że Rada decyduje o poszerzeniu porządku obrad i dopiero 

odbędzie się głosowanie. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie porządku 

obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie planowanego porządku obrad LXIV Sesji Rady 

Miasta Lędziny o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki nr 2903/99 o pow. 
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0,0457 ha i 2905/99 o pow. 0,0061 ha, zabudowanej budynkiem mieszkalnym, położonej przy 

ul. Hołdunowskiej 11 w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 

PRZECIW (10) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Radny Tomasz Kostyra odczytał podziękowanie dla Burmistrza Miasta: ”W związku  

z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 2 

września 2021 r., pozytywnie opiniującą przebieg wykonania budżetu za pierwsze półrocze 

składamy na ręce Burmistrz Miasta Krystyny Wróbel i Skarbnika Miasta Kingi Drabik 

serdeczne podziękowania dla pracowników urzędu Miasta Lędziny i wszystkich lędzińskich 

jednostek organizacyjnych, którzy przyczynili się do tego sukcesu. Wasze osiągnięcie jest 

tym większe, że musieliście Państwo pracować bez uchwalonego budżetu i bez wsparcia  

w postaci linii kredytowej, z której korzystają inne samorządy. Wasze oszczędne 

gospodarowanie środkami publicznymi, Państwa umiejętność planowania i doświadczenie, 

pozwoliły na przeprowadzenie Lędzin przez trudny okres pandemii. Dzięki waszej 

zapobiegliwości realizowane były nie tylko bieżące płatności, ale również zgodnie z WPF, 

spłacone zostały obligacje. Wyrażając nasz podziękowanie pragniemy równocześnie zaprosić 

pozostałych radnych do odpowiedzialnej pracy na rzecz naszego miasta i jego mieszkańców. 
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Pod podziękowaniami podpisali się radny Bogusław Dzierżak, radny Tadeusz Ingram, radny 

Bogusław Noras, Radna Bogumiła Stolecka, Radny Tomasz Kostyra oraz radny Paweł 

Wanot.” 

Radna Elżbieta Ostrowska zaznaczyła, że opinia pozytywna była możliwa tylko dzięki 

decyzji 8 radnych o nie podjęciu uchwały budżetowej, by wyegzekwować od Burmistrza 

urealnienia budżetu na 2021 rok. Taka opinia była możliwa dlatego, że budżet był nadany 

przez RIO i nie był uchwalony przez Radę w wersji przedstawionej przez Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta podziękowała w imieniu swoim, Skarbnika Miasta oraz pracowników 

podziękowała za zauważenie wkładu pracy. Jest to praca zespołowa pracowników Urzędu 

Miasta oraz również wszystkich jednostek organizacyjnych. 

Burmistrz Miasta podziękowała radnym podpisanym pod listem oraz zaznaczyła, że Gmina 

pracowała bez zatwierdzonego budżetu do czerwca. Nie ma wkładu radnych dlatego, że 

budżet nie był zatwierdzony. Sukcesem jest funkcjonowanie bez budżetu. Bez linii 

kredytowej wszystkie zobowiązania, obligacje, kredyty były spłacane z harmonogramem. 

Zabrakło środków na wynagrodzenia dla pracowników urzędu miasta i zgodnie  

z regulaminem konieczne jest nadpłacenie wynagrodzenia za ten miesiąc. Było to związane  

z niepodjęciem budżetu i brakiem zgody na linię kredytowa i zabrakło środków finansowych. 

Sukcesem pracowników jest poradzenie sobie z wydatkami, zobowiązaniami bez budżetu.  

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk nie zgodził się ze słowami Burmistrza Miasta. 

Radni wykazali się troską, Skarbnik Miasta o służba finansowa podjęła wyzwanie rzucone 

przez Radnych. Jest to wspólna zasługa i ciężka praca, dlatego że nigdy w samorządzie nie 

trzeba było wykazać się taka pracą, dokształcaniem się i widać tego efekty. 

Radny Paweł Wanot wyraził zdziwienie dla faktu podkreślania nieuchwalenia budżetu jako 

sukcesu. Budżet przygotowany przez Regionalną Izbę Obrachunkową nie był sukcesem. 

Brakuje na śmieci, brakuje na stowarzyszenia, zabrakło na czyszczenie rowów 

melioracyjnych. To nie był sukces. Taki budżet potrafiłaby przygotować Skarbnik, jednak na 

to nikt by się nie zgodził. To jest porażka lędzińskiego samorządu. 

Burmistrz Miasta podziękowała radnemu Pawłowi Wanotowi za wypowiedź.  

 

3. Przyjęcie protokołu z LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 

09.06.2021 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie do protokołu nie wpłynęły uwagi, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcie protokołu z LVI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 09.06.2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Elżbieta Ostrowska 

BRAK GŁOSU (1) Szymon Simonicz 

 

4. Przyjęcie protokołu z LVIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 30.06.2021 r. 

Przewodnicząca poinformowała, że w ustawowym terminie do protokołu nie wpłynęły uwagi, 

zatem poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LVIII Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 30.06.2021 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

 

5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca poinformowała, że sprawozdanie zostało udostępnione radnym. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

6. Analiza działalności w zakresie gospodarki odpadami. 

Prezes Spółki Ekorec Krzysztof Olender, zaznaczył, że Spółka zajmuje się odbiorem 

odpadów. Dane dotyczą podstawowych odpadów. Gmina posiada całość danych ze Spółki 

Mastera. W obecnym roku globalna ilość odpadów się nie zmieniła. W poprzednim roku 

zostało odebrane 3630 ton w tym 3636 ton. Zmniejszyła się o 8% ilość odpadów 

komunalnych zmieszanych, zwiększyła się o 30 % ilość papieru i tektury, zwiększyła się  

o 30% ilość odpadów biodegradowalnych – zielonych. Jednak w tym przypadku nie można 
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przewidzieć ilości, gdyż na to ma wpływ pogoda. Zwiększyła się ilość odpadów szklanych, 

zwiększyła się ilość odpadów wielkogabarytowych. Po zaostrzeniu kontroli i nie odbieraniu 

odpadów źle segregowanych nie miało miejsca zakwestionowanie przez Spółkę Master 

rodzaju odpadów. Poprzez zaostrzenie kontroli w miesiącu sierpniu i wrześniu nie 

stwierdzono błędnej segregacji.  

Prezes Krzysztof Olender, Naczelnik Agnieszka Jałowiecka, Zastępca Burmistrza Anna 

Wiaderny oraz Skarbnik Miasta Kinga Drabik szczegółowo odpowiedzieli na pytania radnych 

w tematach: 

- wpływu zamontowania kamer na samochodach na wpływ na segregację śmieci? 

- sposobu postępowania Spółka przy stwierdzeniu braku segregacji odpadów? 

- postępowania w przypadku stwierdzenia braku segregacji odpadów w budynkach 

wielorodzinnych; 

- postępowania ze strony Spółki Master w przypadku stwierdzenia nieprawidłowej segregacji; 

- częstotliwości odbierania odpadów; 

- windykacji za niesegregowanie odpadów; 

- przepisów związanych z wybudowanie wiat śmietnikowych. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wybór biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej pn. Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej w Lędzinach. 

Przewodnicząca zaznaczyła, że projekt uchwały był procedowany na komisjach i obie 

komisje wydały opinię pozytywną. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wybór biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej pn. Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz 

Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Noras 

Uchwała w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na wybór biegłego rewidenta do 

przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej pn. Miejski Zespół Opieki Zdrowotnej w Lędzinach została podjęta 

otrzymała nr LXIV/301/21 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2021-2029. 

Radny Łukasz Kuczek zapytał w której tabeli są zmniejszone kwoty z 300+, które wypłaca 

ZUS. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik odpowiedziała, że jest to strona 1, kolumna 114. Z tytułu 

dotacji jest to 25 325 370,45 zł są to dotacje wskazane przez Wojewodę. Została podjęta 

decyzja, gdyż nie skutkuje to żadnymi zmianami. Wieloletnią Prognozę Finansową na rok 

2021 przedkłada się tylko raz później wprowadza się zmian w roku 2021 chyba że to wpływa 

na przedsięwzięcia to są zmieniane kolejne lata. W nowym projekcie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej zostaną uwzględnione dotacje przekazane przez Wojewodę i będą procentowo 

przeliczone na lata następne. Nie są zaciągane nowe zobowiązania, jest bardzo dobre 

wykonanie w dochodach majątkowych. W przyszłym roku nie jest planowane zaciąganie 

nowych zobowiązań więc nie ma potrzeby, żeby zmieniać dotację w latach kolejnych, gdyż 

nie będą miały wpływu na wskaźniki.  

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że 300+ nie będzie przechodzić przez budżet miasta  

i powinno zostać to uaktualnione zgodnie z omówieniami oraz czy zostały poprawione uwagi 

RIO do WPF. 

Skarbnik Miasta Kinga Drabik odpowiedziała, że opinia RIO do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej wszystko się zgadza, było tylko wskazanie na niskie wykonanie z tytułu 

sprzedaży nieruchomości a ten wskaźnik się poprawił.  

Skarbnik dodała, że Wieloletnia Prognoza Finansowa przedstawiona w dniu dzisiejszym 

zawiera zmiany, które będą omawiane przy projekcie budżetu i zawiera zmiany, które 

wprowadziły do budżetu zarządzenia Burmistrza czyli dotacje Wojewody, ewentualnie 

zarządzenia rezerwa Burmistrza. 
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Przewodnicząca na wniosek Wiceprzewodniczącego Edwarda Urbańczyka zarządziła przerwę 

do godz. 16.00. 

 

Po przerwie Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2021-2029. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2021-2029. 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka, Paweł Wanot 

PRZECIW (9) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała w sprawie w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny 

na lata 2021-2029 nie została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok. 

Radny Paweł Wanot zapytał czy podejmując obecna uchwałę zmieniana jest uchwała,  

w której RIO nakazało naprawić zakwestionowane zapisy? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że to Rada Miasta musi wyjść z inicjatywą, czas jest do 22 

października, jeżeli to się nie stanie RIO podejmie kolejną uchwałę, w której samo dokona 

przesunięć w nieprawidłowościach.  

Radny Paweł Wanot zapytał czy uchwały będą kompatybilne jeżeli podczas podejmowania 

obecnej uchwały budżetowej, Rada Miasta wyrazi zgodę na wprowadzenie zmian  

w poprzedniej uchwale? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że padła taka propozycja, aby przygotować osobną uchwałę  

z tym zmianami. Zmiany przygotowane na dzisiejszą Sesje nie zawierają wskazanych zmian, 

są takie jak radni przegłosowali wcześniej. Pozostawiono tak jak zostało to przegłosowane, 

tak zostały naniesione te zmiany i tak to podpisała Przewodnicząca Rady Miasta. W takiej 

wersji jest obecnie Budżet Miasta. 

 



11 

 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił wniosek Klubu "Wspólnie dla Lędzin" nie akceptuje zmian: 

"Zwiększenie planu wydatków w dziale 900 rozdziale 900 02 gospodarka odpadami 

komunalnymi o kwotę 500 000,00 zł oraz zwiększenie planu wydatków w rozdziale 900 01 

gospodarka ściekowa i ochrona wód o kwotę 200 000,00 zł. W związku z powyższym 

wnioskujemy o zmniejszenie kwoty planu dochodów ze sprzedaży mienia o 700 000,00 zł  

i wycofanie z projektu uchwały wyżej wymienionych zmian." 

Skarbnik Miasta odniosła się do wniosku złożonego przez Klub, podkreślając, że płacąc 

fakturę za śmieci we wrześniu, nie będzie środków na listopad, grudzień i częściowo również 

za październik. Jeżeli Gmina nie zapłaci śmieci nie będą one odbierane. Regionalna Izba 

Obrachunkowa obcięła kwotę 544 tys. zł. Fakturę można pokryć za wrzesień, w październiku 

brakuje ok 50 tys. zł. i dlatego faktury z października nie będą już opłacone.  

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że radnym chodziło o przeznaczenie pieniędzy z wydatków 

bieżących. Dołożenie do utrzymania na basen kwoty 200 tys. zł powinno odbyć się aneksem 

do umowy, a nie pokrywane ze środków ze sprzedaży działek. Jeżeli zostanie do dostosowane 

do tego, co było omawiane na komisja Rada nie powinna mieć problemu z przyjęciem tych 

zmian. 

Skarbnik Miasta podkreśliła, że nierealne jest obcięcie 700 tys. zł w wydatkach bieżących 

oraz zaznaczyła, że tej zmiany nie dokona dlatego, że nie jest to niemożliwe. To jest bardzo 

duża zmiana. 700 tys. zł z wydatków bieżących kiedy radni chcą remontów dróg, przekazania 

środków na zieleń, itp.  

Radny Bogusław Dzierżak zaznaczył, że od ok roku omawiany jest spadek dochodów, które 

można przeznaczyć na wydatki bieżące. Od roku szukane są środki, aby wydatki bieżące się 

pokrywały. W przypadku Partnera dając na akcje i obejmując akcje zwiększa się majątek 

Gminy. 

Radny Łukasz Kuczek podkreślił, że klub zgłosił wniosek o przedstawianie i omawianie 

zmian osobno, a nie pakietowo. W przypadku Partnera konieczne jest dołożenie 200 tys. zł. 

do umowy In-house na utrzymanie basenu, jednak wszystko musi odbyć się w sposób jasny  

i transparentny. Konieczna jest też informacja na przyszły roku dotycząca faktycznych 

kosztów umowy In-house. 

Skarbnik Miasta zaznaczyła, ze dochodów bieżących jest więcej jak wydatków bieżących 

oraz zapytała jakie wydatki bieżące są finansowane dochodami majątkowymi? Wszystkie 

wydatki bieżące są finansowane dochodami bieżącymi. Jeżeli są wykupywane udziały  

w postaci wydatków majątkowych to zostaje w majątku, jeżeli zwiększana jest umowa In-

house wydatkowane są wydatki bieżące one kończą się w danym roku a Gmina nic z tego 
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tytułu nie otrzymuje. Zostały dołożone wydatki bieżące w postaci ZUS, a w tej chwili nie ma 

środków na zapłacenie śmieci. Obcięcie 700 tys. zł z wydatków bieżących nie jest potrzebne 

dlatego, że nie są finansowane wydatki bieżące dochodami majątkowymi. Wszystkie wydatki 

bieżące są finansowane dochodami bieżącymi, również te ujęte w projekcie uchwały. Śmieci 

nie są finansowane dochodami majątkowymi. 

Radny Bogusław Dzierżak podkreślił, że Sesje są jawne, komisje również. Wszystko było 

omawiane, każda zmiana w budżecie i w Wieloletniej Prognozie Finansowej jest omówiona w 

oddzielnym punkcie.  

 

Radny Łukasz Kuczek zaznaczył, że te zmiany można znowu przedyskutować.  

 

Radny Łukasz Kuczek zgłosił wniosek o zakończenie dyskusji. 

Burmistrz Miasta Krystyna Wróbel podkreśliła, że nie zgadza się z wnioskiem Klubu 

Wspólnie dla Lędzin, którzy nie akceptują zmian dotyczących zwiększenia planu wydatków 

w dziale 900 rozdział 90002 Gospodarka odpadami komunalnymi o kwotę 500 tys. zł. oraz 

zwiększenie planu wydatków w rozdziale 90001 gospodarka ściekowa i ochrona wód o kwotę 

200 000,00 zł. W związku z powyższym wnioskujemy o zmniejszenie kwoty planu dochodów 

ze sprzedaży mienia o 700 000,00 zł i wycofanie z projektu uchwały wyżej wymienionych 

zmian.".  

Burmistrz Miasta powtórzyła, że nie zgadza się na wniosek Klubu Radnych, gdyż błąd  

w złożonym wniosku Klubu Wspólnie dla Lędzin” polega na tym, iż nie jest realizowany plan 

dochodów ze sprzedaży mienia.  

Burmistrz Miasta zapytała w jaki sposób radni wyobrażają sobie pokrywanie umów 

podpisanych? Nie wiadomo skąd wziąć środki z budżetu wydatków bieżących. 

 

Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek formalny. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Łukasz Kuczka o zakończenie dyskusji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 
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PRZECIW (6) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Klubu Wspólnie dla Lędzin”. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Klubu "Wspólnie dla Lędzin" nie akceptuje zmian: "Zwiększenie planu wydatków w dziale 

900 rozdziale 900 02 gospodarka odpadami komunalnymi o kwotę 500 000,00 zł oraz 

zwiększenie planu wydatków w rozdziale 900 01 gospodarka ściekowa i ochrona wód o 

kwotę 200 000,00 zł. W związku z powyższym wnioskujemy o zmniejszenie kwoty planu 

dochodów ze sprzedaży mienia o 700 000,00 zł i wycofanie z projektu uchwały wyżej 

wymienionych zmian." 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

PRZECIW (6) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (2) Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjecie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok wraz z wnioskiem Klubu 

Radnych "Wspólnie dla Lędzin". 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka 

PRZECIW (6) Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Sebastian Zimnal 
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Uchwała w sprawie w sprawie zmian w budżecie miasta na 2021 rok wraz z wnioskiem 

Klubu Radnych "Wspólnie dla Lędzin" została podjęta otrzymała nr LXIV/302/21 i stanowi 

załącznik nr 5 do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i określenia granic obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września 2019 r. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 

marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia 

granic obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września 2019 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Uchwała w sprawie w sprawie zmiany Uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 

marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych i określenia 

granic obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września 2019 r. została podjęta 

otrzymała nr LXIV/303/21 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się  

z działki o nr 378/1 o pow.0,1874 ha, położonej przy ul. Leśnej w Lędzinach. 

Przewodnicząca poinformowała, że opinie obu komisji były pozytywne. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki o nr 378/1  

o pow.0,1874 ha, położonej przy ul. Leśnej w Lędzinach. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Szymon Simonicz, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Hubert Handy, Paweł Wanot 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości gruntowej, 

stanowiącej własność Gminy Lędziny, składającej się z działki o nr 378/1 o pow.0,1874 ha, 

położonej przy ul. Leśnej w Lędzinach. została podjęta otrzymała nr LXIV/304/21 i stanowi 

załącznik nr 7 do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony 

jednego roku - kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność 

Gminy Lędziny. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony jednego roku 

- kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Hubert Handy 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie - na czas oznaczony jednego roku - kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego, stanowiącego własność Gminy Lędziny została podjęta 

otrzymała nr LXIV/305/21 i stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Lędziny. 
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Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie podjęcie uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Łukasz Kuczek, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) Elżbieta Ostrowska 

 

Uchwała w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Lędziny została podjęta otrzymała nr LXIV/306/21 i stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni złożyli następujące zapytania i interpelacje: 

1. INTERPELACJA radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu.  

2. ZAPYTANIE radnej Elżbiety Ostrowskiej, które stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu. 

3. INTERPELACJA radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu. 

4. INTERPELACJA radnej Anny Wysockiej, które stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu. 

 

15. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Klubu Radnych „Wspólnie dla Lędzin”. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek o treści: "W związku ze zbliżającym się terminem składania wniosków do studium 

Klub Radnych "Wspólnie dla Lędzin" wnioskuje by Burmistrz przygotowała niepóźnej niż do 

13 października br. spotkanie w sali sesyjnej, dotyczące studium z radnymi i osobami, które 
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zmian dokonywały. Dyskusja online nad takim dokumentem jest co najmniej 

nieporozumieniem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward 

Urbańczyk, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1) Anna Wysocka 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnej Elżbiety Ostrowskiej o treści: "Zamontowanie pachołków na łączniku 

pomiędzy blokami na Centrum II a Kościołem Matki Bożej Różańcowej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek do budżetu na 2022 rok na wykonanie monitoringu w 

Gminie. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zwrócił uwagę, że inni radni również złożyli 

wnioski do budżetu, zgodnie z procedura do Sekretariatu.  

Radny Tomasz Kostyra podkreślił, że dla projektu potrzebuje poparcia całej Rady, gdyż 

dotyczy on każdej części miasta. 

 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek radnego Tomasza Kostyry. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyra o treści: Proszę o ujęcie w budżecie na 2022 rok 

wykonanie systemu monitoringu miasta Lędziny. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2) Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz 

BRAK GŁOSU (2) Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot 

 

16. Komunikaty i informacje. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk odczytał opinię RIO za wykonanie budżetu za 

pierwszym półroczu. 

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 14 do protokoły. 

Skarbnik Miasta odczytała komunikat odnośnie podpisania porozumienia z Wojewódzkim 

Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w sprawie 

przystąpienia do programu Czyste Powietrze i uruchomienie punktu konsultacyjno – 

informacyjnego, w którym pracownik urzędu będzie pomagał mieszkańcom w złożeniu 

wniosku w ramach programu Czyste powietrze. 

Wiceprzewodniczący Edward Urbańczyk zapytał czy będzie dofinansowanie. 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że w budżecie jest przewidziane zadanie gdzie wymieniane 

jest 30 kotłów dla mieszkańców. W przyszłym roku nie jest planowanie wnioskowanie do 

WFOŚ o dotacje z tego tytułu. Mieszkańcy wnioski będą mogli składać, Gmina zapewni 

przeszkolonego pracownika w celu pomocy w wypełnianiu wniosków.  

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny poinformowała, że w dniu dzisiejszym jest ostatni dzień 

na spisanie sie w Spisie Powszechnym. 

Zastępca Burmistrza Anna Wiaderny podziękowała rachmistrzom oraz pracownikom Urzędu 

Miasta, którzy uczestniczyli w przeprowadzeniu spisu oraz poinformowała, że do godziny 

12.00 nie spisało się w gminie tylko 1,29 %. 

 

17. Zakończenie. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła o godzinie 17
19

 obrady 

LXIV Sesji Rady Miasta słowami: „Zamykam obrady LXIV Sesji Rady Miasta VIII 

Kadencji”. 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkami: 
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https://www.youtube.com/watch?v=bRkqdgNhJLQ 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Aleksandra Michniak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=bRkqdgNhJLQ

